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Únorová minianketa

Jak se vám bydlí na Černém Mostě?

 

Petra Fuxová

Po šesti letech se nám tady, na rozhraní Černého Mostu I a II, žije dobře, je to tu vyhovující i pro děti, i když právě teď máme problém.
Syn chodí s berlemi, protože se při bruslení zranil o nějaký předmět, který byl ve vodě a zamrzl tam. Bylo by třeba zvýšit péči o
prostředí, vyčistit ten rybníček.

Josef Šťastný

Můj sen byl postavit si vlastní barák, to se nepovedlo, ale jak jen to jde, jsem na chalupě. Bydlím na Černém Mostě I a tam ty paneláky,
to je bída a utrpení, stačí se podívat na novou výstavbu za Hassem a je vidět ten rozdíl. Nejde jen o fasády, ale taky o vybavení bytů -
kdybych měl možnost bydlet tady, dal bych si říct.

Lukáš Štícha, Filip Macháček, Filip Nahodil

Žije se tu docela dobře, ale chtělo by to, aby tu byl nějaký klub nebo bazén. A měly by se tu přestat stavět další paneláky. A taky bysme
chtěli graffiti zónu, kde by se dalo legálně kreslit.
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